
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/05/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό  Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
Τον κ. Υπουργό  Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Καθυστερούν οι ενισχύσεις, που αφορούν στην περίοδο της 
πανδημίας του κορωνοϊού, στις καλλιέργειες ελιάς Καλαμών, στις 
αντίστοιχες των κηπευτικών και στις εκτροφές των βουβαλιών»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Ενώ το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων έχει ολοκληρώσει, εδώ και καιρό,
τις  απαιτούμενες  σχετικές  με  τις  ανωτέρω  ενισχύσεις  διαδικασίες,  στο  Υπουργείο
Οικονομικών φαίνεται πως εντοπίζεται το πρόβλημα καθυστέρησης των ενισχύσεων, που
αφορούν  στην  περίοδο  της  πανδημίας  του  κορωνοϊού,  χιλιάδων  παραγωγών  ελιάς
Καλαμών, κηπευτικών αλλά και βουβαλοτρόφων. Οι σχετικές ΚΥΑ έχουν υπογραφεί, εδώ
και ένα μήνα και πλέον, αλλά οι ως άνω δικαιούχοι δεν έχουν πληρωθεί. Ειδικά, στον
τομέα των καλλιεργητών της ελιάς Καλαμών, χιλιάδες οικογένειες είναι  σε απόγνωση,
καθώς, ενώ έχουν διαμορφωθεί εξευτελιστικά χαμηλές εμπορικές τιμές για το προϊόν,
είναι υποχρεωμένοι, με πενιχρά έσοδα, να φροντίσουν τα λιοστάσια τους και να ζήσουν
τις οικογένειές τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα και αποτελεσματικά μέτρα, ώστε να επιταχυνθεί η καταβολή
των ανωτέρω ενισχύσεων, που αφορούν στην περίοδο της πανδημίας του κορωνοϊού,
στους παραπάνω αγροτοπαραγωγούς και κτηνοτρόφους, που βρίσκονται σε οικονομικό
αδιέξοδο και αντιμετωπίζουν πρόβλημα επιβίωσης;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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